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Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok intézni a honvédelmi miniszterhe z

„Mennyiért nem repülnek a Gripenek? ”

címmel.

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A kormányhoz közel álló egyik napilap 2011 . december 6-i számában arról számolt be, hogy
a Honvédelmi Minisztérium kezdeményezte a Gripen harcászati gépekkel kapcsolato s
lízingszerződés újratárgyalását . A lap arról is írt, hogy a cél az éves fizetési részlete k
csökkentése, ami nyilvánvalóan a lízingperiódus növekedésével járna .
Miután a lízingszerz ődés, valamint a Gripen beszerzéshez kapcsolódó valamennyi anyag é s
vizsgálat nemzeti minősített adat, így nem áll módomban a témát bővebben fejtegetni, de ön
vagy a munkatársai, akik ismerik az anyagokat értik majd, amikor azt írom, hogy ezt a játéko t
már egyszer eljátszották az els ő Fidesz kormány idején .

Kérdezem Önt :

1. Mennyivel kívánják csökkenteni a jelenlegi éves részleteket, és milyen ütemezésben ?
2. Hány évvel kívánják meghosszabbítani a Gripen harcászati gépek eredetileg 2016-ba n

lejáró lízingszerződését?
3. Mely más pontját kívánják módosítani a szerz ődésnek?
4. Mennyiben kerül ez a kis akciójuk az adófizetőknek? Ez utóbbi kérdés kapcsán kérem ,

hogy ne írják az, hogy semmiben, mert olyan nincs és nem is hiszem el .
5. Tényleg ilyen rosszul áll a Honvédelmi Minisztérium költségvetése ?
6. Milyen más szerz ődések átütemezésére készül a tárca?
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7 . Milyen egyéb beszerzések maradnak el jövőre?

Budapest, 2011 . december 12 .
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